

## Darryl M. Woo

Vinson & Elkins LLP  
Partner, Intellectual Property  
Co-chair, Intellectual Property Group  
555 Mission Street  
Suite 2000  
San Francisco, CA 94105  
DWoo@velaw.com  
Ph: (415) 979-6980



**Darryl Woo** is a Partner in V&E's San Francisco office and Co-Chair of V&E's Intellectual Property Practice. He is a veteran trial lawyer who has successfully tried numerous cases to verdict, and concentrates his practice on patent litigation and other complex technology litigation, principally in the areas of semiconductors, information technology, life sciences and biotechnology. He has appeared as lead counsel in patent litigation across the country, including the ITC, dealing with technologies ranging from software to semiconductor fab equipment, materials chemistry, voice over IP, networking, bio assays, diagnostic tools, medical devices, pharmaceuticals, and recombinant DNA. In addition, Darryl has represented a range of clients in copyright, trademark and trade dress infringement cases, trade secret and licensing disputes, unfair competition, trade libel, false advertising, and other complex litigation. Darryl has been named to The Best Lawyers in America, one of the Top 100 Leading Lawyers in California in 2007, a Top 75 IP Lawyer in California in 2014, and to the IAM Patent 1000 list of The World's Leading Patent Practitioners from 2013 to 2016. He was selected to the Northern California Super Lawyers list, Super Lawyers® (Thomson Reuters) from 2004 to 2016 and selected as Managing Intellectual Property's IP Star for 2015 and 2016. Darryl is a graduate of Georgetown University and University of California, Berkeley.

胡光華律師是 V&E 舊金山辦公室的合夥人暨智慧財產權業務部門的聯席主席。他是一名經驗豐富的訴訟律師並贏得許多案件。胡律師擅長專利訴訟和其他高科技訴訟，主要為半導體，資訊科技，生命科學和生物技術領域。他曾經在全國各地不同法院(包括 ITC)審理的案件中擔任專利訴訟首席律師，處理過的案件涵蓋諸多技術領域，包括軟體、晶圓代工設備、材料化學、VoIP、光纖網絡、生物測定、診斷工具、醫療設備、製藥和 DNA 重組。此外，胡律師也代表不同領域的客戶處理包括著作權、商標、商業外觀侵權案件、營業秘密、授權爭端、不公平競爭、商業誹謗、不實廣告與其他極為複雜的訴訟案。胡律師曾獲 The Best Lawyers in America® (Woodward White, Inc.) 選為 2007 年加州百大律師、2014 年加州前 75 大智財權律師，以及名列 IAM Patent 1000 之 2013、2014、2015 和 2016 年全球卓越專利執業律師，2004 年至 2016 年的北加州超級律師 (Thomson Reuters)，2015 年和 2016 年的 Managing Intellectual Property's IP Star。胡律師擁有喬治城大學法學博士學位(J. D.)及加州柏克萊大學生物物理學士學位。